
 

Geacht College, 

ZW14 heeft Artikel 39 vragen over uitvoering van het door de gemeenteraad gewenste 

snelheidsregime op de Hutdijk. 

Op 23 januari 2024 is door de gemeenteraad van Waalre unaniem een amendement aangenomen om 

zo snel mogelijk een 30 km zonen in te voeren op de Hutdijk. 

Het was toen namelijk al duidelijk dat volledige reconstructie van de Hutdijk nog enige tijd op zich zou 

laten wachten en de gemeenteraad  wilde zo snel mogelijk een einde wilde maken aan de stof- en 

verkeersoverlast op de Hutdijk. 

Vraag 1: Waarom is er nog geen verkeersbesluit genomen om de maximale snelheid op 30 km /uur te 

zetten? 

Al diverse keren is gesuggereerd om met eenvoudige goedkope maatregelen de snelheid op de 

Hutdijk te beperken. Bijvoorbeeld met bloembakken zoals nu recent bijvoorbeeld op De Kranssen of 

boomstammen langs de kant van de weg, zoals bijvoorbeeld op de Vincent Cleerdinlaan. 

Vraag 2: Waarom past de gemeente Waalre geen eenvoudige maatregelen toe om de snelheid te 

beperken? 

Vraag 3: Wanneer neemt u het verkeersbesluit en is dat nog voor de zomermaanden van 2025 

doorgevoerd? 

U heeft de gemeenteraad voor zover we kunnen nagaan niet tussentijds geinformeerd over eventuele 

redenen waarom het amendement nog niet is uitgevoerd. 

ZW14 vindt dat u het aangenomen amendement weinig serieus neemt gezien het feit dat er nog 

steeds niets gedaan is en de gemeenteraad er zelfs niet over geinformeerd is. 

Hoogachtend, 

Nan Zevenhek 

Fractievooritter ZW14 




